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INTERPELACJA

dot. przebudowy ulicy Artyleryjskiej.

W imieniu mieszkańców Skierniewic osiedla Rawka a w szczególności 

z  ulicy  Artyleryjskiej,  zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  wybudowanie

kanalizacji  deszczowej  oraz  wyasfaltowanie  odcinka  ulicy  Artyleryjskiej  od

skrzyżowania ul. Sulińskiego do skrzyżowania ul. Ułańskiej.

Chcę nadmienić, że w/w odcinek drogi jest bardzo często uczęszczany ze

względu na bliskie sąsiedztwo piekarni oraz przejazdu kolejowego. W związku

z tym, że przejeżdżające pojazdy w porze letniej wytwarzają ogromne tumany

kurzu, które przenoszą się na domostwa, ludzie skarżą się na problemy 

z drogami oddechowymi.

W czasie pory deszczowej w/w droga zamienia się w bajoro i ciężko jest

dojechać do domostw.

Proszę o  pozytywne rozpatrzenie w/w prośby.

Z poważaniem 

                                                     Zbigniew Wyszogrodzki


